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1. D-stævne Klubmesterskab Evaluering 

Det var et godt stævne, desværre en miskommunikation i forhold til banedesigner, men det 

blev løst. Der blev ikke sat nok tid af til sidste rytter i klubmesterskabet for pony (Da man 

vender rækkefølgen for starterne. pga. opsætningen af spring) 

2. C-stævne dressur Evaluering  

Godt med starter, meget ros for banerne, og efter kritik fra TD´er fik Christian og CO. rettet 

opvarmningsbane og konkurrencebaner med trummel og det hele. Stærkt arbejde! Det var 

svært at få hjælpere til at blive og hjælpe med at sætte spring på plads igen, vi bør til næste 

gang booke hjælpere ind til det.  

3. Bane 1 status 

Den er åben for brug!  

Ingen longering eller springning, og man skal huske at fjerne lort.  

4. Status på kommende C-stævne 

Sanne har overblikket, det bliver et kæmpe arbejde med meget lidt overskud, vi håber og 

satser på at arbejdet belønner sig fremadrettet. 

5. Springudvalgsformand 

Desværre går Jenny af som springudvalgsformand, Monica Sørensen indtræder. 

6. Kiosken, hvordan gør vi det bedst? 

Der er den sidste tid brugt en del snacks og mad fra kiosken til bespisning af bestyrelse og 

hjælpere, og det er helt okay. Fremadrettet skal vi dog have det skrevet ned så det komme til 

at ligge som ”bespisning af hjælpere” i stedet for at det går ud over kioskudbyttet.  

Tanja ligger en bog i kiosken man kan skrive i og Mette føre det i regnskabet. 

7. Bordet rundt, Dressur, spring, hjælper, materiel 

Mette har fået lotteri fra kræftensbekæmpelse hjem og vi kan derfor sælge af dem til vores 

stævne. 

Vi indkøber to trillebører og greve til at stå ved banerne, så lort let kan opsamles.  

Ingen yderligere kommentarer.  

8. Evt.  

Vi har haft en snak om hvilke sponsorer vi vil have til at sponsore til vores stævner, efter en 

sponsorer havde fået adskillelige henstillinger fra TDer og dommere.  


